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Hodné a zlé protesty
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Slyšeli jste Fialu, jak se ve středu na Primě vyjadřoval k zemědělským protestům? Stojí to za to, kdo
můžete pusťte si to. Má to pár minut, ale rozhodně to za to stojí. Málokdy zjistíte jen z gest, jak náš
premiér přemýšlí a jaký by si přál další vývoj. Málokdy zjistíte jen ze změn hlasu, jak to má vláda
ošéfované.

Pominu úplně ten stokrát ohraný kolovrátek… když už nevíš kudy kam, vraž tam rusáka. Jeden z důvodů,
proč zemědělci v celé Evropě startují traktory, je dovoz ukrajinského obilí, které je levné, protože
nesplňuje evropské standardy. Ceny spadly, navíc je toho přebytek jako nikdy, zemědělci neprodali a
nebo prodali pod cenou a když si promítli křivku bilance do budoucnosti, uviděli tam někde před sebou tu
chvíli, kdy budou muset pod cenou prodat celý svůj podnik.

Zemědělci nechtějí ukrajinskou pšenici, takže jsou jasní agenti Kremlu. Všude v Evropě se tahle karta
vytáhla. Všichni europapaláši se touto mantrou oháněli…. tedy přesně do chvíle, kdy chodili do bruselské
práce mezi kupkami hnoje a uličkami hanby. Pak je humor přešel a začali ozlomkrk hlasovat úplně jinak.

Bylo jasné, že Blyštivý Péťa nebude mluvit jinak.

Hned se k němu přidali i další. Mezi prvními byl Jan Komso Moláček, který zemědělcům vysvětlil, že
správný protest se dělá tak, že hned na počátku ohlásíte, že nejste proti vládě, naopak ji máte rádi.
Zároveň se musíte distancovat od všech, kteří už nějaký protest udělali a byli velkými médii a různými
Cempery řádně onálepkováni. Když je někdo nespokojený, tak si totiž hlavně musí dávat pozor na další
nespokojence, kteří by ho mohli svést na zcestí pryč od naší sluníčkové eurobudoucnosti.

Jan Komso Moláček – manuál mírného protestu v mezích zákona…

A tak jsme se dozvěděli, že se chystá zlý protest – to jsou ti, co přijdou a přijedou v pondělí do Prahy,
zablokují magistrálu, zaberou celou Malou stranu, podpoří je široká veřejnost i odborové svazy, budou mít
požadavky a budou se domáhat jejich splnění. Tihle byli schopni celorepublikové mediální kampaně v
alternativních médiích a uměli se domluvit s lidmi, kteří mají s demonstrováním nějaké zkušenosti.

A pak se chystá hodný protest, to jsou ti, kteří ve čtvrtek pojedou někam na hranice, nebudou nic
blokovat, jen si tam popovídají s polskými kolegy, kteří naopak zablokují úplně všechno, udělají si
tiskovku, znovu oznámí, že s vládou jednají a tentokrát je Výborný už určitě vyslechne… a pak pojedou
domů. Tito zemědělci si dají pozor, aby proti vládě neřekli jediné křivé slovíčko a splní Komsomoláčkovo
doporučení, aby se včas distancovali od všeho podezřelého. Při projevech nezapomenou zdůraznit, že
jsou prounijní, nemohou se dočkat eura a grýndýl je samozřejmě skvělý, jen tam v Bruseli zapomněli na
pár detailů a proto je zapotřebí této tiskovky na hranicích s Polskem.

Péťa všechno řekl. Všechno v jeho výrazu je. Nemusíte být psycholog ani znalec zemědělské
problematiky, abyste viděli, jak moc si přeje, aby v pondělí žádné protesty nebyly, protože toho se bojí.
Naopak jak moc touží, aby si Agrární komora a Zemědělský svaz ve čtvrtek zahráli na protest a udělali bu
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bu bu před kamerami, protože toho se vláda nemusí bát. Jednání budou v březnu a až Výborný ohlásí
jejich krach , bude už pozdě, protože zemědělci budou na polích a chystat další prodělečné žně.

Zemědělci, kteří se na vládní zemědělskou politiku už nemohli dívat, nechtěli se smířit s pasivitou Agrární
komory a Zemědělského svazu a tak se přes milion klacků pod nohama zorganizovali zdola, to jsou ti zlí
zemědělci, kterým správný liberál nepodá ani hrnek vody. Oni ti šmejdi totiž budou rušit klid na práci,
budou pobuřovat a mají sympatie veřejnosti.

Zemědělci, kteří stále ještě věří naší vládě, to jsou samozřejmě ti hodní zemědělci. Takové naše
Pětikolka potřebuje. Ti nebudou nikde narušovat dopravu, nebudou se domáhat slyšení a nebudou
přinášet nehorázné požadavky, aby vláda odstoupila od grýndýlové politiky a začala okamžitě dělat první
kroky. Ti se spokojí s nějakým drobným ústupkem. Procentíčko tady, procentíčko tam a jede se dál,
močálem černým kolem bílých skal.

A za rok? To už bude pro leckterého kverulanta hotovo. To už bude podepisovat smlouvu o prodeji svého
podniku, kterému věnoval třicet let života. To už budou jeho pole obhospodařovat borci, kteří si z
drancování půdy udělali skvělý byznys, ti zruší všechny ty prodělečné kravíny a smradlavé vepříny,
nebudou se žinýrovat s nějakým osevním postupem a lidi v okolních dědinách to hned poznají také,
protože po každém dešti budou mít silnice plné bláta. Pápá, ornice.

Všechno ostatní dovezeme… Přístav v Hamburku je na to skvěle zařízený. Loď hovězího tam vyloží za
méně než 24 hodin a prakticky žádné laboratorní testy se nedělají. Budeme tu mít pár koncernů, které se
přizpůsobí ukrajinským postupům, sady se vykácí a postaví se tam fotovoltaika, zbytek se zatravní a
Jurečkův brácha to bude za velké dotace jezdit mulčovat. Žádná domácí výroba, žádné domácí
potraviny…

A takhle si tady žijeme.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit vlastní národní občanskou
společnost, prosím pošlete dar Institutu českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,- Kč, může si
na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas

